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Samson Greene, a young and popular professor at Columbia University, is found
wandering in the Nevada desert. When his wife, Anna, comes to take him home, she
finds a man who remembers nothing, not even his own name. The removal of a small
brain tumour saves his life, but his memories beyond the age of twelve are
permanently lost. Here is the story of a strikingly intelligent, sensitive man returned to a
world in which everything is strange and new. An emigrant in his own life, he is set free
from everything and everyone who once defined him. Samson believes he has nothing
left to lose. So, when a charismatic scientist asks him to participate in a bold
experiment, Samson agrees. What he gains is nothing short of the beautifully painful
revelation of what it is to be a human being.
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评论

"like any man with a past"

-----------------------------
男主在阿拉斯加的沙漠中被发现，在切除了脑部肿瘤之后，只残留儿时记忆的他被老婆
领回家了。头一百页作者带给我们的是一个失忆者的日常生活，老婆不认识了，同事不
认识了，亲友也不认识了，甚至那只叫Frank的狗。
然而就在带给读者美好感觉的时候，初出茅庐的作者把我们带进了一个脑科学研究的实
验环节里，一下子阅读的快感就没有了，烦躁地和男主渡过又一百页以后，
阿弥陀佛，终于文字又回到正轨，按我的想法，中间接受科学实验这段可以直接删了，
好好的一窝汤就因为这段被玷污了。
只有回归幼时的故里，才能回忆起过去的一切，而最终男主还是孑然一身。 A man
with a past like any other.

-----------------------------
Man Walks into a Room_下载链接1_

书评

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
Man Walks into a Room_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	Man Walks into a Room
	标签
	评论
	书评


